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Zápis z 12. zasedání Zastupitelstva obce Třemešná, 

které se konalo dne 30. 11. 2023 v galerii kulturního domu, Třemešná 14. 

 

Přítomní: Z. Pecháček, F. Pašas, T. Salvet, R. Kocián, R. Zahradník, P. Baron a K. Šamajová 

Omluveni: L. Králová a P. Šperl 

 

1. Zahájení – určení zapisovatele 

 

Zasedání zahájil a řídil starosta obce. Konstatoval, že zasedání bylo svoláno včas a řádně, a je přítomna 

nadpoloviční většina zastupitelstva. 

 

starosta – dovolte mi, abych Vás informoval o tom, že z dnešního jednání ZO se pořizuje audiozáznam, který je 

nezbytný pro ochranu práv a právem chráněných zájmů správce nebo dotčené osoby podle § 5 odst. 2 písm. e) 

zákona č. 101/2000 Sb., o ochraně osobních údajů a o změně některých zákonů. Diktafon je statický a zabírá 

pouze prostor pro zastupitele a řečníky z řad veřejnosti. Tento záznam nebude zveřejněn na webových stránkách 

obce. Pokud fyzická osoba, k níž se osobní údaje vztahují, žádá o vypuštění osobních údajů, uplatní své právo 

ve smyslu § 21 zákona o ochraně osobních údajů. 

 

Pořízený audiozáznam slouží k přepisu zápisu zasedání zastupitelstva a po jeho vyhotovení bude vymazán. 

 

starosta určil zapisovatelem Ing. Tomáše Salveta 

 

Zastupitelstvo obce bere na vědomí. 

 

 

2. Volba ověřovatelů zápisu a návrhové komise 

starosta – navrhl ověřovateli zápisu Mgr. Kateřinu Šamajovou a Rudolfa Zahradníka. Dále podal návrh na složení 

návrhové komise: předseda – Ing. Rostislav Kocián a členové: Filip Pašas a Pavel Baron. 

 

Návrh na usnesení: 

Zastupitelstvo obce Třemešná schvaluje ověřovatele zápisu Mgr. Kateřinu Šamajovou a Rudolfa Zahradníka. 

Zastupitelstvo obce Třemešná schvaluje návrhovou komisi ve složení: předseda: Ing. Rostislav Kocián a členové: 

Filip Pašas a Pavel Baron. 

Výsledek hlasování: Pro: 7, Proti: 0, Zdržel se: 0 

Usnesení č. 157/12/2023 bylo schváleno 

 

Zápis z předchozího zasedání ZO byl před zveřejněním nebyl připomínkován a doplněn. 

 

 

3. Schválení programu 

starosta – seznámil zastupitele se zveřejněnými body programu 12. zasedání zastupitelstva 

Program: 

1. Zahájení – určení zapisovatele 

2. Volba ověřovatelů zápisu a návrhové komise 

3. Schválení programu 

4. Rozpočtové opatření 

5. Nákup, prodej, pronájem a věcná břemena k pozemkům 

6. OZV o místním poplatku za obecní systém odpadového hospodářství 

7. Stanovení inventarizačních komisí 

8. Informace starosty  

9. Diskuse 

10. Závěr 
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starosta – vyzval zastupitele k doplnění programu. Návrhy na doplnění programu nebyly podány a nechal hlasovat 

o programu  

 

Návrh na usnesení: 

obce Třemešná schvaluje program 12. zasedání zastupitelstva obce s těmito body: 

1. Zahájení – určení zapisovatele 

2. Volba ověřovatelů zápisu a návrhové komise 

3. Schválení programu 

4. Rozpočtové opatření 

5. Nákup, prodej, pronájem a věcná břemena k pozemkům 

6. OZV o místním poplatku za obecní systém odpadového hospodářství 

7. Stanovení inventarizačních komisí 

8. Informace starosty  

9. Diskuse 

10. Závěr 

Výsledek hlasování: Pro: 7, Proti: 0, Zdržel se: 0 

Usnesení č. 158/12/2023 bylo schváleno 

 

 

4. Rozpočtová opatření 

rozpočtové opatření číslo 12/2023 nemění objem rozpočtu v příjmové ani výdajové části, jedná se o  

- paragraf 6409 ostatní činnosti jinde nezařazené položka 6121 budovy, stavby, haly posílí v částce 

400.000 Kč 

- paragraf 3113 Základní školy položka 5331 Neinvestiční příspěvky zřízeným příspěvkovým 

organizacím  

 

rozpočtové opatření číslo 13/2023 nemění objem rozpočtu v příjmové ani výdajové části, jedná se o  

- paragraf 3722 sběr a svoz KO položka 5137 drobný dlouhodobý hmotný majetek posílí v částce 

20.000 Kč 

- paragraf 3722 sběr a svoz KO položka 5021 ostatní osobní výdaje 

- Paragraf 2310 voda položka 2111 příjmy ze služeb posílí v částce 50.000 Kč 

- Paragraf 2321 ČOV položka 2111 příjmy ze služeb 

- Položka 2460 splátky půjčených prostředků od obyvatelstva org. 3714 posílí v částce 50.000 Kč 

- Položka 1343 poplatek za užívání veřejného prostranství 

 

rozpočtové opatření číslo 14/2023 mění objem rozpočtu v příjmové ani výdajové části o 47.067 Kč neinvestiční 

dotace na vyhotovení lesních hospodářských plánů, jedná se o 

- Položka 4116 ostatní neinvestiční přijaté transfery ze státního rozpočtu ÚZ 29017 posílí v částce 

47.067 Kč 

- Paragraf 1031 pěstební činnost položka 5169 ÚZ 29017 

- Paragraf 3639 komunální služby a územní rozvoj položka 3111 příjmy z prodeje pozemků posílí 

v částce 30.000 Kč 

- Paragraf 3725 využívání a zneškodňování komunálních odpadů položka přijaté nekapitálové 

příspěvky a náhrady 

 

Zmíněná rozpočtová opatření číslo 12/2023 až 14/2023 byla řádně vyvěšena na venkovní úřední desce 

i elektronické úřední desce k nahlédnutí. 

 

Zastupitelstvo obce Třemešná bere rozpočtové opatření na vědomí. 
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Upozornění spolkům, které přijaly dotaci od obce, aby nevyčerpanou částku do konce roku zaslaly na účet obce. 

 

 

5. Nákup, prodej, pronájem a věcná břemena k pozemkům 

starosta – o odkoupení pozemku parc. č. 113/1 zahrada o výměře 197 m2 a pozemku parc. č. 113/3 zahrada o 

výměře 149 m2 požádal pan Xxxxxxxx Xxxxx, ml. za účelem přístup k pozemku 114/1 jehož je vlastníkem. 

Pozemek se nachází za Antoníčkem. 

 

Kocián – výhodnější pro Xxxxx Xxxxxx by bylo, kdyby si to od obce pronajmul na dobu neučitou. V momentě, 

kdy se zveřejní záměr, se může přihlásit kdokoliv a v tom případě může být i vyšší cena. 

Pašas – obec mu přístup k pozemku zajistit nemusí a s obálkovou metodou asi počítá. 

starosta – podal návrh na usnesení 

 

Návrh na usnesení: 

Zastupitelstvo obce Třemešná schvaluje záměr pro prodej pozemku parc. č. 113/1 zahrada o výměře 197 m2 a 

pozemku parc. č. 113/3 zahrada o výměře 149 m2 v k.ú. Třemešná. 

Výsledek hlasování: Pro: 6, Proti: 0, Zdržel se: 1 (Kocián) 

Usnesení č. 159/12/2023 bylo schváleno 

 

starosta – dále zde máme k projednání nájem pošty partner ČP. Zájem o provozování má p. Xxxxxxxx, která 

provozuje poštu v Hošťálkovech. Nová zájemkyně Pošty Partner v Třemešné paní Xxxxxxxx Xxxxxxxx požádala 

o co nejnižší nájem za prostory pošty, jde o plochu 55 m2. V současné době ČP platí nájem 12 922,03,-Kč 

čtvrtletně (včetně energií a služeb), tj. 4 307,34,-Kč/měsíc (včetně energií a služeb), Samotný měsíční nájem je 

1.769,82 Kč. V případě, že následně dá výpověď, ČP je povinna službu zajistit, ale v rámci úspor bude pošta 

v obci pravděpodobně na seznamu zrušených pošt. Jde o rozhodnutí, zda nájem snížíme. 

Salvet – jsme pro snížení nájmu. Je to sice její podnikání, ale současně zajišťuje službu veřejnosti. Zvažoval bych 

snížit pouze nájem, ostatní náklady by měla hradit. 

starosta –p. Xxxxxxxx má  Hošťálkovech obchod a v něm provozuje poštu. Aby v obci udrželi poštu, dali jí nájem 

za prostory 200 Kč. 

Kocián – co se týká nájemní smlouvy. Vzhledem k tomu, že ČP za energii platila paušál, není tam odpočet 

elektrické energie. Provoz pošty obec zaštiťovala a byl to určitý příjem obce. Energii celé budovy byl sanován 

z ČP. Je rozhodnutí zastupitelstva, jak k tomu přistoupí, proto by mě zajímalo, zda energie zůstanou v paušálu 

nebo se tam doplní nějaké odpočtové hodiny? Pokud se přechází do pošty partner, tak se většinou vychází z toho, 

že bude provozována ve vlastních prostorách. Je to služba k obchodům apod. Obchod v budově obecního úřadu 

nemáme, prostory slouží čistě pro poštu. Takže je otázka, do jaké míry k tomu opravdu přistoupit tak, aby to bylo 

odpovídají. Souhlasím s tím, že by bylo dobré, aby se zajistily poštovní služby v obci, takže pokud se rozhodne 

pro snížení nájmu, tak já pro něj budu hlasovat. 

Pašas – proč se neudělali odpočtové hodiny při rekonstrukci budovy obecního úřadu? 

Kocián – nebylo to potřeba. S ČP bylo domluven stále paušál. Byla to určitá smyčka na to, abychom tu poštu 

udrželi. Pro vaši informaci, o poště partner tu jednáme už od roku 2013 a doposud se to vždycky dařilo udržet. 

Byla zafixovaná přes ty energie. 

starosta – v současnosti poštu v obci ČP provozovat nechce, hledá jiného provozovatele. V případě pronájmu 

místnosti, musíme se domluvit na dalších podmínkách pronájmu. Odpočtové hodina se dají nainstalovat, aby paní 

platila skutečnou spotřebu. Teď je potřeba určit výši nájemného. 

Kocián – já bych dal 10.000 Kč ročně včetně DPH (konečná cena) - inflační doložka? 

Salvet – prostory pro podnikání pronajímáme za 200 Kč za m2 bez DPH. Za místnost pošty by to bylo 916 Kč 

měsíčně. Navrhuji 700 Kč. Samozřejmě podniká, ale udrží službu pošty v obci. Na poštu chodí spoustu důchodců, 

kteří nemají všichni konta. Ostatní podnikatelé nedělají službu pro veřejnost. Pokud se pošta zruší, nenajde se 

někdo, kdo se toho chopí, tak budou všichni jezdit asi na poštu do Města Albrechtic. 

Pašas – pokud bude platit 833 Kč nebo 700 Kč, tak už to není velký rozdíl. 

Baron – já jsem proto, jak říkal Rosťa. 
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starosta – záměrem je udržet poštu. Zaleží také, zda u tohoto pronájmu bude inflace. Každý rok dochází ke zvýšení 

nájemného o roční míru inflace vyjádřenou přírůstkem průměrného ročního indexu spotřebitelských cen. 

Průměrná míra inflace vyjádřená přírůstkem indexu spotřebitelských cen v roce 2022 oproti průměru roku 2021 

byla 15,1 %. Dohodneme se na částce 10.000 Kč na ročně? 

Kocián – částka je včetně daně, pozor, musíme si uvědomit. 

starosta – v případě záměru pronájmu jsme domluveni na ročním nájmu 10.000 Kč včetně DPH. Takto budu paní 

informovat a pak se uvidí, jak to bude pokračovat. Požádal jsem ji, aby mi zaslala svoji představu o výši nájmu, 

do dneška se nevyjádřila. 

Salvet – inflační doložku bych u nájmu rád viděl. 

Zahradník – tak na částce jsme se dohodli, tak to s ní zkonzultuj a proberte to. 

Kocián – dotační doložka by měla být součástí smlouvy. Jde o první výkop, zeptej se, jestli by souhlasila s tou 

částkou. Když ne, tak budeme muset jednat a přizpůsobit to. 

starosta – dostali jsme žádost Buzzing Red Lines s.r.o. o odkoupení pozemku parc .č. 2854/1, vedených na LV 

č. 287 pro k.ú. Třemešná. Je to společnost, která provozuje fotovoltaickou elektrárnu dole na Damašku. Důvodem 

odkupu je, že nebude moci plnit své závazky, vycházející ze smlouvy. Se společností obec uzavřela nájemní 

smlouvu do roku 2030. Za rok 2023 společnost zaplatila nájem ve výši 349.784,-Kč, mimo nájem dává každý 

rok obci dar ve výši 25.000,-Kč. Do konce nájemní smlouvy zbývá 7 roků x 349.784 (každý rok se nájemné 

zvyšuje o inflaci) = 2.448.488,-Kč (bez navýšené inflace). Mimo to dává obci každoročně dar ve výši 25.000 Kč. 

Žádost společnosti je na celý pozemek.  Obec Třemešná uzavřela se společností taneco a.s., IČO 02721341 

se sídlem Horova 1016/1, Krnov, smlouvu o budoucí kupní smlouvě na nemovitou věc, kde se jedná o i výše 

uvedeném pozemku. Můj názor je, že není potřeba pozemek prodávat, nájemní smlouva je platná a máme jisté 

peníze za nájem. Prodej by šel obálkovou metodou a těžko odhadnout, za kolik by se prodal. 

Baron – já bych to taky neprodával. 

Salvet – taky nevidím důvod, proč pozemek prodávat. Navíc byl při žádosti o dočasné postavení fotovoltaiky na 

25 let přislíben dar 100.000 Kč. Pak nás požádali, aby se dar snížil o ¾ na 25 tis. Kč. To jsme chválili, ale prodej 

bych rozhodně neschvaloval. 

Kocián – původní záměr byl vystavit větší fotovoltaickou elektrárnu a současně s tím byly domluveny podmínky 

daru na 100.000 Kč. Ale došlo k ponížení plochy o ¾ z celkového rozsahu, z toho došlo k ponížení finančního 

daru. Zůstalo zachováno nájemné, jak bylo domluveno. Otázka zvyšování nájemného opravdu podléhá inflační 

doložce a to, co tady bylo zmíněno, že inflace vyskočila hodně, tak samozřejmě to zamává o trošku víc s tím 

nájemným. Taktéž nesouhlasím se záměrem prodeje pozemku. 

 

Návrh na usnesení: 

Zastupitelstvo obce Třemešná schvaluje záměr pro prodej části pozemku parc .č. 2854/1 v k.ú. Třemešná  

Výsledek hlasování: Pro: 0, Proti: 7 , Zdržel se: 0 

Usnesení č. 160/12/2023 nebylo schváleno 

 

starosta – do dnešního dne do 17 hod. byla možnost podávat nabídky na pozemek na Damašku. Před příštím 

zastupitelstvem uděláme tří členou komisi a můžeme o prodeji rozhodnout. 

 

 

6. OZV o místním poplatku za obecní systém odpadového hospodářství 

starosta – přejdeme k dalšímu bodu, je to obecně závazná vyhláška o místním poplatku za systém odpadového 

hospodářství. Takže, máme tady tabulku, kde jsou spočítané předběžně propočty odpadu za letošní rok, odhad na 

příští rok. Předpoklad nákladů na rok 2024 je 1.029.996,37 Kč : 984 poplatníků = 1.046,74 Kč na jednoho bez 

navýšených cen svozové firmy. Největší problém máme s tím, že se nám zvedne DPH z 15% za služby na 21% 

za služby. Už máme od firmy Smolo info, že se nám zvedá poplatek za uložení odpadů z částky 564 Kč, na částku 

620 Kč za tunu, to je všechno bez DPH. A myslím si, že do příštího zastupitelstva budu vědět i zdražení služby 

Smolo, co se týče dopravy a dalších věcí. Nicméně jsou spočítané, bez tohoto zdražení máme odpady zhruba 

1.050 Kč na osobu. Sběrný dvůr nám bere dosti peněz z toho rozpočtu. Dneska nikdo nechce nic vykupovat, 

kromě pneumatik a polystyrenu, co si odváží a nechtějí zaplatit ani dopravu. Za všechno dneska se platí. 

Zahradník – proč tam není položka železo? 
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starosta – železo se určitě nevozí na skládku. Do výpočtu se železo doplní, ale není to žádná velká částka, protože 

si každý vozí železo do výkupu. Co se týče velkého objemu, máme moc tohoto odpadu v tunách. 

Zahradník – já si myslím, že bychom chtěli zvážit, co s tím sběrákem. Protože jsou lidi, kteří tam třeba za celý 

rok nejedou vůbec, a jsou lidi, kteří tam vozí o pořád něco. Že by se to mělo rozdělit. Nějaký zpoplatnění třeba 

všeho, co se bude ukládat na tom sběráku. 

starosta – rozumím, co já to myslíš, já chápu. Nařídil jsem, aby kontroloval občanské průkazy. Požádal jsem 

firmu Smolo, aby jako provozovatel tady této služby mi dodalo, který z podnikajících osob má uzavřenou 

smlouvu přímo s firmou Smolo. Pokud nemá OSVČ smlouvu, tak by měl mít uzavřenou smlouvu s obcí. Zatím 

jsme jednali o tom, aby během příštího roku byly na vozidle namontované váhy. Budeme muset hledat nějaké 

řešení, aby se náklady na odpady snížily. 

Zahradník – musíš to brát, že tady jsou nové gufťáci? 

Ano, berou. Berou to tak. Oni platí za nemovitost, neplatí na osoby. 

starosta – oni platí jenom za jednu osobu jako za nemovitost. Nemůžeme udělat to, že dáš dva tisíce korun jim a 

našemu dáš třeba tisíc korun. 

Zahradník – -já neříkám, říkám, že třeba dají nějaké řešení. 

starosta – spíš se jedná o ty plasty a další odpady. Prostě když spočítám, ten velkou objemový kontejner má 40 

m3 a mám tušení, že jich by bylo obvezeno 9. A v celku je to moc odpadu, nevím, kde se to bere. Tolik praček, 

ledniček, co bylo dané, taky nevím, jestli to někdo vozí rodičům a rodiči to dají na sběrný dvůr, kontroluješ to na 

občanku, to neprokážeš. 

Zahradník – to můžou vozit odkudkoliv, když to někdo z obce na občanku, tam vezme. Tomu by zamezilo, kdyby 

se to zpoplatnilo. 

Pašas – to je těžké, to je složité, to zpoplatnění. 

starosta – já vím, že to je těžké, vím, že mám staršího otce, jsou tady starší lidi. Když to tak vezmu, starší lidé 

vyvezou popelnice jednou čtvrtletně. A platí stejný ten poplatek, jak pro ostatní, protože ten zákon je takhle 

udělaný. 

Zahradník – já nemluvím o popelnicích, ale o sběrném dvoru. 

Pašas –když omezíme provoz sběrného dvoru přes zimu, tak si myslím, že se ušetří něco, protože teď se odpad 

eviduje. Zpoplatňovat to co nejméně. 

Kocián – já bych se vrátil úplně na začátek, kde se začalo mluvit o tom, co na poplatku. Za mě určitě nezvyšovat. 

Sběrný důvod byl vybudován pro to, aby se sloužil občanům, všem. To znamená, pokud já vyčlením tady tuto 

položku, tady z těchto nákladů, dostanete se opravdu zhruba na 850 Kč na osobu, což je naprosto adekvátní. 

Takže za mě nezvyšovat, nechat stávající výši příspěvku, jaká je. A co se týká sběrného dvoru, tam měl Ruda 

správnou připomínku. Ten systém, jakým se to dalo provozovat, je snadný. Ta udržitelnost toho projektu, protože 

byl vybudován z dotace, je ještě do roku 2024. Máme rok na to přijít, na systém, kterým by se právě ten sběrný 

dvůr dal provozovat. Ať už je to třeba s formou kartiček, to znamená, někdo přijede na sběrný důvod, tam se mu 

zapíše, a my budeme vědět četnost jednotlivých občanů, návštěvnost a tak dále. A když se pak vezme celkový 

objem nákladu, který byl na sběrný důvod, podělí se to četností celkovou, zjistí se, jaký je teda náklad na jednu 

návštěvu a dá se to pak určitě snadno vyformulovat a říct, podívejte se, když se bude využívat sběrný důvod, 

bude se to stát tak a tak. A je úplně jedno, že jste tam přišel s jedním kilem, se dvěma kilem nebo se třema. Lidi 

aspoň když, tak se naučí to, že nebudou jezdit s jednou židlí, s jedním smetím a tak dále. Každý z nás má prostor, 

kde si může dočasně něco uskladnit a teprve potom to vyhodit. 

Pašas – tak to bude přebírat ten pracovník na tom sběrném dvoře a psát do kartičky? 

Kocián – ne, ne, ne, jenom návštěvu. Máme tady tuto statistiku? 

starosta – nemáme, zapisovaly se pneumatiky, protože za ně byl poplatek. V současné době pneumatiky zapisují, 

protože společnost, která pro ně pro něj jezdí chce vědět počet, druh, velikosti pneumatik. V tom Rosťa říká 

pravdu, udržitelnost sběrného dvora je pět let, do té doby se s tím nedalo nic dělat, pak se musí teda zvážit, jestli 

s ním budeme pokračovat. Když nebylo tady toto sběrné místo, tak byla povinnost obce to do roka dělat 2x svoz 

tohoto odpadu.  

Salvet – co se týče té četnosti, to není problém dát dohromady tu statistiku, protože evidence obyvatel, který nosí 

jeho na sběrný dvůr, nějaký odpad se píše, takže četnost se dá udělat. 

Baron – kolik je tam velkoobjemových kontejnerů? 
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starosta – teď jsou tam dva. Odvoz malým autem nemá smysl, aby tady jezdilo z Benešova. Máme za čtyři tisíce, 

oba dva kontejnery. Bývají často na plněny a je výhodnější. Jde o to, že obec to dotuje celkem velkou finanční 

částkou, takže teď se musíme domluvit na poplatku. 

Baron – já souhlasím s Rotou, ať se to nenavyšuje. 

Salvet –jestli se tedy bavíme o navýšení toho poplatku pro občany, tak vzhledem k tomu, že DPH od příštího 

roku stoupne o 6 %, musíme to do toho započítat. Já navrhuji zase poplatek zvednout o 100 Kč, jako v loni 

950 Kč. 

Kocián – já bych nechal skutečně 850 Kč, obec to nezabije. A příští rok to bude jinak. 

Salvet – Smola avizuje navýšení skládkovného, zvýšení DPH, ještě další věci, které se nám na to nabalí. 

starosta –v tomto roce jsme měli 180 kilo na jednoho občana. Jakmile tuto výši překročíme, tak už neplatíme tam 

nějaké skládkovné 560 Kč, ale raz tolik, takže by se platilo 1000 Kč. My jsme do toho přešli už 11. a 12. měsíc. 

Už neplatíme tu nižší částku, ale vyšší. Já vím, že to je složité, ale něco málo bychom navýšit měli. Já bych 

navrhoval aspoň na 50 Kč. 

Šamajová – já taky si myslím, že bychom mohli nějakou částkou zvýšit. Těch 50 Kč není moc. Příští rok se to 

může zvýšit tak, že budeme nuceni zvyšovat odpady třeba o 500 Kč. A to nechceme, tak pojďme zvyšovat 

postupně malými částky, než abychom zvyšovali na jednu velkou částku. 

 

Návrh na usnesení: 

Zastupitelstvo obce Třemešná schvaluje Obecně závaznou vyhlášku č. 1/2023 obce Třemešná o místním poplatku 

za obecní systém odpadového hospodářství, která ruší OZV č. 1/2022, o místním poplatku za obecní systém 

odpadového hospodářství. Výše poplatku je stanovena na 900 Kč. 

Výsledek hlasování: Pro: 6, Proti: 0, Zdržel se: 1 (Salvet) 

Usnesení č. 161/12/2023 bylo schváleno 

 

starosta – chtěl bych se ještě vrátit k provozní době sběrného dvoru přes zimu. Jestli nezvážit, a nezrušit středu a 

nechat třeba jenom přes zimní období sobotu. Prodloužila ba se doba od 8 hodin do 14 hod. 

 

 

7. Stanovení inventarizačních komisí 

starosta – dalším bodem stanovení inventarizačních komisí. Navrhuji nechat je jako v roce 2022. 

1. Hlavní inventarizační komise: předseda: Zbyšek Pecháček, členové: Alena Kyšková, Zdeňka Golíková.  

2. Dílčí inv. komise pro OÚ: předseda: Pavel Šperl, členové: Ing. Tomáš Salvet a Mgr. Kateřina Šamajová.  

3. Dílčí inv. komise pro kulturní dům: předseda: Filip Pašas, členové: Mgr. Kateřina Šamajová a Pavel Baron.  

4. Dílčí inv. komise pro požární zbrojnici: předseda: Ing. Rostislav Kocián, členové: Rudolf Zahradník,  

     Ing. Leona Králová. 

Zastupitelé nepodali žádné návrhy, komise zůstanou stejné. Předsedové komisí budou paní Kyškovou 

informováni o připravených inventarizačních seznamech. 

 

 

8. Informace starosty  

 

starosta – na webových stránkách obce je v průběhu listopadu 2023 zveřejněn Návrh rozpočtu ZŠ a MŠ Třemešná 

2024, Návrh rozpočtu obce Třemešná 2024, Rozpočtový výhled ZŠ a MŠ Třemešná 2025-2027, Rozpočtový 

výhled obce Třemešná 2025-2027. Schvalovat se bude na ZO v prosinci. 

 

• Okresní soud v Bruntále 

starosta – Okresní soud v Bruntále požádal o opětovnou volbu pana Xxxxxxxx Xxxxx do funkce přísedícího u OS 

v Bruntále, jelikož mu dne 29. 01. 2024 končí stávající funkční období. 

 

Návrh na usnesení: 

Zastupitelstvo obce Třemešná schvaluje pana Xxxxxxxx Xxxxx, trvale bytem 793 82 Třemešná č.p. Xxx na pozici 

přísedícího u Okresního soudu Bruntál na období 2023-2027. 
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Výsledek hlasování: Pro: 7, Proti: 0, Zdržel se: 0 

Usnesení č. 162/12/2023 bylo schváleno 

 

• Palivové dřevo 

starosta – na 40. zasedání ZO dne 30.6. 2022 byly stanoveny ceny palivového dříví určeného pro samovýrobu: 

Jehličnaté dříví a listnaté měkké  

hmota do 0,99 m3 cena 250 Kč/m3 

hmota od 0,99 m3 cena 500 Kč/m3 

listnaté tvrdé  

hmota do 0,99 m3 cena 600 Kč/m3 

hmota od 0,99 m3 cena 1000 Kč/m3 

Dřevo jehličnaté do hmotnatosti 0,19 m3 zlomené, dlouhodobě ležící na zemi cena 50 Kč/m3  

 

Vzhledem k tomu, že od roku 2024 bude ke každému m3 dříví účtována sazba 21 % DPH, musíme schválit ceny 

dřeva bez PDH. Nechal bych stejné ceny, akorát bude uvedené v usnesení, že ceny jsou bez DPH. Aby to bylo 

jasné. 

Kocián – proč nemůže být včetně DPH, doposud to bylo. 

Salvet – doposud není jasné, zda je to cena konečná, když v usnesení není DPH uvedeno. 

starosta – obec odváděla z ceny dřeva 15 % DPH. 

Kocián – no, buď ponížím cenu a připočítám DPH anebo cena zůstává, ale v tom případě cena skáče do jiných 

dimezí. Paní Xxxxxx ze dřeva DPH odváděla. Tak je to jednoduché.  

Salvet – jde o to, abychom jednoznačně určili, že je to konečná cena včetně DPH. Já bych ty ceny nechal a k tomu 

bych přičetl DPH 21 %. Pořád je to dřevo za velmi solidní cenu. 

 

Návrh na usnesení: 

Zastupitelstvo obce Třemešná schvaluje cenu palivového dříví určeného pro samovýrobu provedenou v obecních 

lesích: 

jehličnaté dříví a listnaté měkké  

do hmotnatosti 0,99 m3 za 250 Kč/m3 bez DPH 

od hmotnatosti 0,99 m3 za 500 Kč/m3 bez DPH 

listnaté tvrdé  

do hmotnatosti 0,99 m3 za 600 Kč/m3 bez DPH 

od hmotnatosti 0,99 m3 za 1000 Kč/m3 bez DPH 

Dřevo jehličnaté do hmotnatosti 0,19 m3 zlomené, dlouhodobě ležící na zemi za 50 Kč/m3 bez DPH. 

Výsledek hlasování: Pro: 4, Proti: 1 (Kocián), Zdržel se: 2 (Zahradník, Baron) 

Usnesení č. 163/12/2023 nebylo schváleno 

 

Salvet – tak vážení zastupitelé, tak mi řekněte, jak to budeme dělat, když se zvyšuje DPH.  

Kocián – jestliže se doteď odvádělo z té částky 15 %, tak se bude odvádět 21 % z té samé částky. 

Salvet – tak navrhni usnesení, ať v ceně paliva jasno. 

Kocián – podal návrh na usnesení 

 

Návrh na usnesení: 

Zastupitelstvo obce Třemešná schvaluje cenu palivového dříví určeného pro samovýrobu provedenou v obecních 

lesích: 

jehličnaté dříví a listnaté měkké  

do hmotnatosti 0,99 m3 za 200 Kč/m3 bez DPH 

od hmotnatosti 0,99 m3 za 450 Kč/m3 bez DPH 

listnaté tvrdé  

do hmotnatosti 0,99 m3 za 550 Kč/m3 bez DPH 

od hmotnatosti 0,99 m3 za 950 Kč/m3 bez DPH 

Dřevo jehličnaté do hmotnatosti 0,19 m3 zlomené, dlouhodobě ležící na zemi za 50 Kč/m3 bez DPH. 
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Výsledek hlasování: Pro: 7, Proti: 0, Zdržel se: 0 

Usnesení č. 164/12/2023 bylo schváleno 

 

• Uzavření OÚ Třemešná  

starosta – v období od 22.12.2023 do 29.12.2023 bude Obecní úřad Třemešná uzavřen z důvodu čerpání řádné 

dovolené. 

 

• ZUŠKA M. Al-ce příspěvek na školné 11.000 Kč 

starosta – obec obdržela žádost o příspěvek. Žádosti vyhoví i v minulých letech se příspěvek poskytoval. 

 

• Charita Krnov požádala o finanční dar 10.000 Kč 

starosta – obec obdržela žádost. Žádosti vyhoví i v minulých letech se příspěvek poskytoval. 

 

starosta – info o akcích v obci 

Vánoční jarmark se slavnostním rozsvícením stromu dne 01. 12. 2023 od 16:30 hodin v parku u hasičské 

zbrojnice. 

Motoklub Třemešná pořádá Mikulášskou nadílku dne 02. 12. 2023 od 17:00 hodin – jízda obcí,  

Rudíkovští sousedé zvou na akci Česko zpívá koledy dne 13. 12. 2023 v 18:00 hodin, kaplička Nové Rudíkovy.  

 

starosta – v dřevoslohu pod přístřeškem byt požár. Věc šetří policie jako úmyslné zapálení nebo poškozování 

cizích věcí a byly tam 2 ohniska, kde to bylo zapálené. Zabránili tomu albrechtičtí hasiči, kteří byli na místě jako 

1.Bylo tam zaparkované vozidlo hasičů, které není vyřazené, ale je tady jako záloha, protože současné vozidlo je 

propůjčené z Osoblahy. Má celý pravý bok, pohořelý nejsou plechy špatné, ale oprava tady toho bude nákladnější 

než cena vozidla. Já bych zvažoval, už jsme to měli udělat dřív prodej toho vozidla. Takže já zkusím zjistit nějaké 

možnosti, jestli jsou zájemci nebo nejsou? Necháme si udělat nějaké takové i odborný posudek. Kolik bychom 

mohli dostat a abychom ho dali pryč stejně, když to auto nejezdí, tak ztrácí na hodnotě. 

Chtěl bych, aby se připravil teda nějaký soupis toho majetku. Máme usnesení na prodej kotle, takže bychom 

prošli tady ten majetek a rozhodli, že ho nabídne k prodeji? Zkusíme, jestli to stihneme do příště. Nebo když tak 

po novém roku. Pojišťovna vozidlo neuhradí, protože to není nehmotný nebo hmotný majetek, ale vozidlo, takže 

se to nevztahuje na pojistku. 

 

starosta – řešili jsme dva nové sloupy veřejného osvětlení, poškozené s dvěma solárními lampami. 1 pojišťovna 

uznala 51.000 Kč. Byly to 2 různé havárky a 2 různé pojišťovny, takže uvidíme co, nám dají a v neposlední řadě 

mám rozjednané s pojišťovnou musím doložit nabídku na opravu zábradlí u Huberta. Řeší se to přes pojišťovnu 

a mělo by se to co nejkratší době opravit. Záleží na možnostech firem, který před koncem roku jsou, ale 

zaneprázdněné. 

 

• Ukončení provozu mateřské školky v obci Liptaň 

starosta – bude se muset přijmout ještě jedno usnesení, co se týče Liptaňské školy. Právník z Moravskoslezského 

kraje toto usnesení chce a je to, že já dám návrh na usnesení zastupitelstvo obce na ukončení činnosti mateřské 

školy a školského zařízení v místě poskytování školské služby na adrese Liptaň 13. 

 

Návrh na usnesení: 

Zastupitelstvo obce Třemešná schvaluje ukončení činnost mateřské školy a školského zařízení v místě 

poskytovaní školské služby na adrese Liptaň 13, 793 96 Liptaň dnem 31. 12. 2023. 

Výsledek hlasování: Pro: 7, Proti: 0, Zdržel se: 0  

Usnesení č. 165/12/2023 bylo schváleno 

 

• LČR, s.p. - revitalizace Mušlov 

starosta – Lesy ČR nám dávají na vědomí, že budou provádět revitalizaci potoka Mušlov. Jedná se to na Damašku. 

Na té horní straně bude nové koryto s meandry, ta spodní část se bude zasypávat.  
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11. Diskuse 

občanka – na lesní cestě za Hřbitovem je zlomený strom přes cestu. Dá se tam jít, ale je to nebezpečné.  

starosta – podíváme se tam a uvidíme. Pokud to bude naše, odstraníme to. 

 

 

12. Závěr 

starosta – děkujeme. 

 

 

 

 

Zbyšek Pecháček         Filip Pašas 

starosta obce          místostarosta obce 

 

 

 

 

 

Rudolf Zahradníkcián         Mgr. Kateřina Šamajová 

ověřovatel zápisu         ověřovatel zápisu 


